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Bankalara da Bankalara da 
güven kalmadı!güven kalmadı!

Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı Akgün Altuğ, sanayi siteleri arasında ka-Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı Akgün Altuğ, sanayi siteleri arasında ka-
lan D-100’deki yoğunluğun giderilmesi için köprülü viyadük ya da battı çıktı yapılmasını önerdi.lan D-100’deki yoğunluğun giderilmesi için köprülü viyadük ya da battı çıktı yapılmasını önerdi.

nAltuğ, Artvin ve Modern sanayi 
giriş-çıkışları ile karşılıklı bu sanayi-
lere araç geçişi D100 karayolu üze-
rindeki trafik ışıklarından sağlandı-
ğını belirterek, “İki sanayi arasında 
geçiş yapmaya çalışan araçlar için 
dört farklı ışık bekleniyor. Bir araç, 
kırmızı ışıkta en az 3-4 dakikasını 
harcıyor” dedi.
nBölgede ciddi bir trafik sıkışıklığı 
yaşandığını, anayol dışında sanayi 
içinde de sıkışıklığa neden olan 
bu sorunun çözümü için köprülü 
viyadük ya da battıçıktı yapılma-
sını öneren Altuğ, “Hemen yanı 
başımızdaki Kocaeli bunu yaptı. 
Köprülü viyadük/battı-çıktı sistemi 
ile bu sorun çözüldü. İlgili makam-
lardan bu konunun çözümünü 
belirli standartlarda, trafiğe engel 
olmayacak şekilde bekliyoruz” 
ifadelerini kullandı.

nABD’de Elon Musk ile yaptığı görüşmede Tes-
la’nın 7’nci fabrikasını Türkiye’de kurması için çağ-
rıda bulunan Cumhurbaşkanı Erdoğan’ın ardından 
bir çağrı da SATSO’dan geldi.
nYönetim Kurulu Başkanı Akgün Altuğ, Twitter 
hesabından Elon Musk’a hitaben yazdığı mesajda, 
Sakarya’nın lojistik avantajları, stratejik konumu ve 
nitelik iş gücü kapasitesinden söz ederek, “Bu da 
Sakarya’yı elektrikli araç ve ekipman üretiminde 
potansiyel merkez haline getiriyor. Dolayısıyla 
Sakarya’da “Tesla”yı üretebilecek büyük bir kapasite 
var. Tesla’yı Türkiye’de üretmek istiyorsanız Sakarya 
olarak biz hazırız” dedi.

Vali Karadeniz
gazileri kutladı

Gündoğdu: Gazilerimiz
milletimizin gururudur

Adapazarı Belediyesi tara-
fından Tuzla Mahallesinde 
tamamlanan Çocuk Hakları 
Macera Parkı, bugün saat 
15.00’te düzenlenecek 
törenle açılacak.

nSakarya Valisi Yaşar Karadeniz, 19 Eylül Gaziler Günü 
dolayısıyla mesaj yayımladı. Karadeniz, mesajında, tarihin 
en büyük zaferlerinden Sakarya Meydan Muharebe-
si’nin kazanılmasının ardından 19 Eylül 1921’de TBMM 
tarafından Mustafa Kemal Atatürk’e “Mareşal” rütbesi 
ile “Gazilik” unvanının verilişinin 102. yıl dönümünde, 
vatanseverliklerini örnek aldıkları kahramanların Gaziler 
Günü’nü idrak etmenin gururunu yaşadıklarını belirtti.

nFerizli Belediye Başkanı 
İsmail Gündoğdu, 19 
Eylül Gaziler Günü 
dolayısıyla bir mesaj 
yayımladı. Başkan 
Gündoğdu mesajında, 
“Bu vatanın bölünmez 
bütünlüğünü borçlu 
olduğumuz şehitlerimiz 
ve gazilerimiz, milletimi-
zin gururudur” dediBüyükşehir Belediye 

Başkanı Ekrem Yüce, 
Doğu Marmara Kalkın-
ma Ajansı’nın (MARKA) 
desteğiyle Sakarya’ya 
güneş enerjisiyle üretim 
yapılacak yeni seralar ka-
zandıracaklarını söyledi.

nSakarya Esnaf ve Sanatkârlar Odaları 
Birliğince düzenlenen etkinlik kapsamında 
Atatürk Anadolu Lisesi önünde bir araya ge-
len birlik üyeleri, mehteran takımı eşliğinde 
Çark Caddesi’nden Demokrasi Meydanı’na 
kadar yürüdü.
nAtatürk Anıtı’na çelenk konulmasının 
ardından SESOB’da devam eden kutlama 
programında konuşan Vali Yaşar Karadeniz, 
esnaf ve zanaatkârı bugünkü olduğu nokta-
dan daha ileri götürme gayesinde oluna-
caksa başvuracakları kaynağın ahilik kültürü 
olduğunu vurguladı.
nSakarya Büyükşehir Belediyesi Genel 
Sekreter Yardımcısı Ziya Cevherli de Ahilik 
Teşkilatı’nın, usta-çırak ilişkisinin ötesinde 
insanlığa, hayata, topluma saygın bir zanaat-
kâr yetiştirme müessesesi olduğunu söyledi.

nVali Karadeniz, daha sonra “ilin ahisi” 
seçilen İsmail Yamak’a plaket takdim etti. 
Uzun yıllardır yorgancılık mesleğini sürdü-
ren Yamak, törenle şed kuşandı. Etkin-
likte “ilin çırağı” Emirhan Okur (oto tamir 
bakım) ile “ilin kalfası” Sude Ediz’e (güzellik 
ve saç bakım hizmetleri) de plaket verildi.  
►Haberi 7’de

nTürkiye’nin çeşitli şehirlerinde meydana 
gelmesi beklenen deprem büyüklüklerini 
alfabetik sırayla paylaşmayı sürdüren Prof. 
Dr. Ahmet Ercan, dün Kırıkkale, Kırklareli, 
Kırşehir, Kilis, Kocaeli, Konya ve Kütah-
ya’nın deprem olasılıklarını paylaştı.
nKocaeli’de 7,5 büyüklüğünde deprem 
üretebilecek fayların bulunduğunu ifade 
eden Ercan, ancak burada yakında bir 
deprem olmayacağını belirtti ve ekledi: 
“Kocaeli’nin depremi 1999’da oldu. Uzun 
süre bir daha olmayacak.” Ercan’ın bu 
açıklaması, Kocaeli ile aynı kaderi paylaşan 
Sakarya’da yaşayanları bir nebze de olsa 
rahatlattı.

nAdapazarı Belediyesi tarafından Tuzla 
Mahallesi’nde yapımı tamamlanan Çocuk 
Hakları Macera Parkı, gerçekleştirilen tören-
le açıldı.
nIşıksu törendeki konuşmasında, “Adapa-
zarı’mızı çok seviyoruz’ sloganıyla başlattı-
ğımız kıymetli yolculuğumuzda Adapaza-
rı’mız için her alanda örnek projeleri birer 
birer hayata geçirerek devam ediyoruz” 
dedi.
nAçılış törenine, AK Parti Sakarya Milletve-
killeri Çiğdem Erdoğan Atabek, Ali İnci ve 
Murat Kaya’nın yanı sıra siyasi parti temsil-
cileri, belediye meclis üyeleri, muhtarlar ve 
çok sayıda davetli katıldı.   ►Haberi 5’te

Ahilik Haftası kutlandı

Prof. Ercan Kocaeli’nin
deprem riskini açıkladı

Güneş enerjisiyleGüneş enerjisiyle
tarımsal üretim!tarımsal üretim!

nBüyükşehir Belediye Başkanı Ekrem Yüce’yi 
ziyaret eden SESOB Başkanı Hasan Alişan, 
geçen hafta Başkanlar Kurulu toplantısındaki 
sözleri nedeniyle kendisinden özür diledi.
nYüce, ziyaret sonrasında yaptığı açıkla-
mada, “SESOB Başkanı Sayın Hasan Alişan’ı 
ağırladık. Geçtiğimiz günlerde gerçekleştir-
dikleri toplantıda sarf ettikleri sözler adına 
üzüntülerini ve özürlerini bildiren Sayın 
Alişan ile yaşanan yanlış anlaşılma husu-
sunda görüştük. Hepimiz bulunduğumuz 
görevlerin milletimiz için olduğunu biliyor; 
bütün gayretimizi vatandaşlarımıza daha 
iyi hizmet etmek adına kullanıyoruz” dedi. 
►Haberi 6’da

D-100’E VIYADUK
VEYA BATTIÇIKTI!

nYüce, çok önem verdikleri Seracılık Mükemmeliyet 
Merkezi’nde topraksız jeotermal ısıtmalı üretim yapıl-
dığını ve çok iyi verim alındığını belirterek, “İnşallah 
önümüzdeki süreçte yeni seraların kurulumunu ger-
çekleştireceğiz. Bugünkü toplantımızda da kurmayı 
planladığımız seraların güneş enerjisiyle ısıtılmasını 
kapsayan yatırımların fizibilite çalışmalarının başla-
masını kararlaştırdık” dedi.   ►Haberi 7’de

Alişan özür diledi

Çocukların Parkı açıldıÇocukların Parkı açıldı

Altuğ: SakaryaAltuğ: Sakarya
TeslaTesla’’ya hazır!ya hazır!

nCHP’de Ergün Özkan, dün il binasında düzenle-
diği toplantıyla, İl Başkan adaylığını resmen açık-
ladı. Özkan, “94 seçimlerinde elimizle verdiğimiz 
belediyeleri tekrar geri kazanmak, halkçı, üretici 
ve sosyal belediyeciliği tekrar hemşehrilerimizle 
buluşturma kararlılığındayız” dedi.
Özkan, “İçinde bulunduğumuz şartlara itiraz et-
mek, bütünün önemli parçası ve paydaşı olmak, 
yerel iktidarı tesis etmek, örgütlü sesin, emeğin 
egemen kılınması için 
ve değişim talepleri-
ne katkı sunmak ve 
Sakarya’dan güçlü bir 
iradeyi ortaya koy-
mak adına yola çıktık” 
ifadelerini kullandı.
►Haberi 6’da

Kim bilir, nerede,Kim bilir, nerede,
 nasıl kaç yaşında? nasıl kaç yaşında?

CHPCHP’’de Ergün Özkande Ergün Özkan
adaylığını açıkladıadaylığını açıkladı

Sonbahar Sonbahar 
yürüyüşleriyürüyüşleri
Pamukova’da Pamukova’da 
başladıbaşladı

nBüyükşehir Belediyesi’nin, doğa 
tutkunlarının yoğun ilgi gösterdiği 
doğa yürüyüşlerinin sonbahar etabı 
başladı. Yürüyüşlerinin ilk rotası 
Pamukova İnönü-Ercova Yaylası 
oldu. 12 kilometrelik parkurda bir 
gün geçiren doğaseverler unutama-
yacakları bir deneyim yaşadı.

SakaryaSakarya’’nın Ahinın Ahi’’sisi
Yamak Şed kuşandıYamak Şed kuşandı


